
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Eryka Smulewicza
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w dniu 14 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Premierze!
W zwi¹zku z faktem, ¿e specjalne strefy ekonomiczne s¹ efektywnym instrumentem wspieraj¹cym

nowe inwestycje i z racji aktywnoœci SSE na terenie Mazowsza, proszê o podanie informacji, jakie s¹ wa-
runki i oczekiwania Ministerstwa Gospodarki, jeœli chodzi o w³¹czenie w obrêb specjalnej strefy ekono-
micznej powiatów gostyniñskiego, p³ockiego i sierpeckiego.

Warto podkreœliæ, ¿e wymienione powiaty charakteryzuje wysoka stopa bezrobocia, a rozwój gospo-
darczy i wspieranie przedsiêbiorczoœci na tym obszarze woj. mazowieckiego jest jednym z priorytetów
Strategii Rozwoju Województwa Mazowieckiego.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




